
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541 -300.

Szám: 1-      /2010.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2010. június 30-án megtartott rendkívüli
ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
  Dr. Szeidl Bernadett aljegyző,
  a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársai.

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy a Képviselő -testület ülése határozatképes, jelen van 15 fő
képviselő.

NAPIREND:

1. Boldva, Sajóecseg települések árvízkárosult gyermekeinek vendégül látása a
koppánymonostori Fenyves táborb an.
Boldvai két családiház felújításához támogatás.
Előadó: Zatykó János polgármester

2. Támogatási kérelem benyújtása a Magyar Köztársaság 2010. évi
költségvetése „Vis maior tartalék” előirányzatára
Előadó: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3. Almásfüzitői Község Önkormányzat kérelme Komárom Város
Önkormányzata  szennyvíztisztítójához történő csatlakozásra.
Előadó: Zatykó János polgármester

4. Komárom parkolási problémáinak e nyhítése városközponti parkolók
létesítésével.
Előadó: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

- A Képviselő-testület a napirendet 15 igen szavazattal elfogadja.
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1. Napirendi pont: Boldva, Sajóecseg települések árvízkárosult
gyermekeinek vendégül látása a koppánymonostori Fenyves
táborban.
Boldvai két családiház felújításához támogatás.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést az Idegenforgalmi é s Nemzetközi Kapcsolatok
Bizottsága megtárgyalta.

Nagy Zoltán: A bizottság az előterjesztést támogatta. Pontos költségvetési kalkulációt
kaptak, de azért, hogy az esetleg felmerülő más költségek kifizetése ne jelentsen
gondot, 1.500.000 Ft-os pénzügyi keret biztosítását javasolják.

Zatykó János: Az előterjesztésben kettő helyett három családi ház felújításáról van
szó, mivel Sajóecseg község is szerepel a két község mellett.

Horváth Gyula: A telefonos segélyvonalról kér információt.

Zatykó János: A Magyar Televízióban mindenhol hirdetik a segélyvonal számát.

Hamrák Zsófia: Egy komáromi vállalkozó jelentkezett, hogy a felajánlott
adományokat elszállítja.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó:  Kit bíztak meg a tábor szervezésével?

Zatykó János: A hivatalban aljegyző asszony foglalkozik a tábor szervezésével és a
kapcsolatot a Csokonai Művelődési Központtal vette fel.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó:  Segítségét felajánlja a tábor szervezőinek.

Dr. Szeidl Bernadett:  A felajánlást megköszöni.

Zatykó János: A határozati javaslat arról szól, hogy a bizottsági keretből a táborozás
költségeire 1,5 M Ft-os keretösszeget biztosítanak. Kéri, szavazzon a Képviselő -
testület mindkét határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

168/2010.(VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő-testülete biztosítja Boldva, Sajóecseg és
Sajókeresztúr árvízkárosult gyermekeinek táboroztatását a koppánymonostori
Fenyves Táborban.
A Képviselő-testület az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága
2010. évi Költségvetésben biztosított keretéből a táborozás költségeire
1.500000 Ft keretösszeget biztosít.



3

2. Komárom Város Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a 2010. évi
Költségvetésben biztosított polgármesteri keret terhére a Polgármester 3 millió
forinttal támogatja két boldvai családi ház felújítását.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

2. Napirendi pont: Támogatási kérelem benyújtása a Magyar Köztársaság 2010.
évi költségvetése „Vis maior tartalék” előirányzatára .

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Komáromot az árvízzel kapcsolatos védekezés komoly feltételek elé
állította. A vis maior tartalék felhasználására az igényüket bejelentették. Az igényt
már ellenőrizték. Az igény benyújtásához testületi állásfoglalá sra van szükség.

Varga Zsolt: A mai napon tisztázták a végösszeget.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot  15 igen szavazattal elfogadja.

169/2010.(VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Önkormányzata támogatási kérelmet nyújt be a Magyar
Köztársaság 2010. évi költségvetésének „Vis maior tartalék” előirányzatára, mert
a 14279 azonosító számon bejelentett 2010. június hónapban a Szőny -Füzitői
csatorna magas vízállása miatt kialakult vis maior helyzetet (belvíz) saját erejéből
– egészében – nem tudja megoldani.

2. Komárom Város Önkormányzata támogatási kérelmet nyújt be a Magyar
Köztársaság 2010. évi költségvetésének „Vis maior tartalék” előirányz atára, mert
a 14361 azonosító számon bejelentett 2010. június hónapban a Dunán kialakult
vis maior helyzetet (árvíz) saját erejéből – egészében – nem tudja megoldani.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Varga Zsolt osztályvezető
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3. Napirendi pont: Almásfüzitői Község Önkormányzat kérelme Komárom
Város Önkormányzata szennyvíztisztítójához történő
csatlakozásra.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Korrekt szakmai egyeztetés történt a két önkormányzat szakemberei
között. Az együttesen kialakított megállapodás megszületett.

Hornig Rudolfné: A technikai bővítéssel kapcsolatban a 37 M Ft + ÁFA öss zeget kell
biztosítani, hogy ezt a mennyiségű szennyvizet be tudja fogadni a szennyvíztisztító
telep. Az önkormányzat rendelete alapján ipari telep kapcsolódásakor hozzájárulást
kellene fizetnie. Kevesli a hozzájárulás összegét.

Győri István: Az előterjesztésben szerepel, hogy „A kapacitás növelés
szükségességét Almásfüzitő Község Önkormányzata elfogadja és a beruházás
finanszírozásának költségeit 37 millió Ft  + Áfa mértékig vállalja”, ugyanakkor a
határozati javaslatban az szerepel, hogy közbeszerzési el járást kell kiírni és anyagi
hozzájárulást kell kérni. Milyen módon kerül sor a vállalásra? A 37 M Ft -ot átadja az
önkormányzatnak, vagy pedig a közbeszerzés alapján a számlákat kifizeti?

Zatykó János: A határozati javaslat arra vonatkozik, hogy a 37 M Ft + ÁFA összeget
kifizetik és a Képviselő-testület vagy elfogadja a határozati javaslat 2/A. pontját és
kiírja a közbeszerzést, vagy a 2/B. pontot fogadja el és a Vizák Kft. intézkedik.

Győri István: Amíg nincs közbeszerzési eredmény, addig a 37 M Ft becsült összeg.
Ez lehet sok is és lehet kevés is. Olyan módon kellene megfogalmazni ezt, hogy a
teljes bekerülési összeget kell fizetni, még ha az kevesebb is lesz, mint 37 M Ft +
ÁFA.

Zatykó János: Olyan információt kapott, hogy a szennyvíztisztító megépítésekor
Almásfüzitő ahhoz csak úgy járult hozzá, ha az a közigazgatási területétől 500 m -en
kívül legyen. Nagyon sokat egyeztettek ebben az időben és elvi egyezség született,
hogy ha rákapcsolódnának a re ndszerre, akkor a fejlesztéseket fizetni fogják. Az
építési engedélyt is jóváhagyták.

Hornig Rudolfné: A beruházás költsége 500 M Ft körüli volt. Az építményeket
folyamatosan karbantartják, nem tartja tisztességesnek ezért a 37 M Ft -ot.

Zatykó János: Május 30-án érkezett a levél, melyet „sürgős” megjegyzéssel ellátva
alpolgármester asszonynak adott át véleményezésre. Közben eltelt két hónap.
Almásfüzitőnek azért sürgős a dolog, mert pályázatot szeretne benyújtani.

Hornig Rudolfné: Félig előkészített anyagot kapott és sok mindennek utána kellett
nézni.

Győri István: Arra felhívja a figyelmet, hogy az 500 M Ft jó része állami pénz volt.  Ha
annak idején csatlakozott volna Ács vagy Almásfüzitő, akkor az önerő kevesebb lett
volna és megépülhetett volna kist érségi szennyvíztisztítóként.
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A plusz kapacitás nem csak Almásfüzitőnek jó, hanem jó a komáromi
szennyvíztisztítónak is, mert nem mindegy, hogy azt milyen kapacitással működtetik.
Tudomása szerint Almásfüzitő részére felajánlott átvétel az önkormányzat cégének
gazdaságos. Amennyiben az gazdaságos és nem valósul meg, marad egy olyan
állapot, hogy elesnek egy gazdaságos tevékenységtől és az árbevételből. Az
optimális megoldást kell megtalálni.

Zatykó János: Az előterjesztésben szereplő megoldás jó a Vizá k Kft-nek? Növeli a
kapacitást és az árbevételt?

Viczena János: A megnövekedett nyomáskapacitás jó hatással lesz a
szennyvíztisztítóra.

Hornig Rudolfné: Nem azt mondta, hogy nem lesz gazdaságos a működés. Arról
beszélt, hogy a fejlesztési beruházásokat nem említi senki, annak egy részét nem
vállalja fel senki.

Varga Zsolt: Almásfüzitő az ALFEN Kft -nek fizet.

Hornig Rudolfné: Javasolja, hogy a közműfejlesztési hozzájárulás  összegét
számítsák ki pontosan és a vagyonkezelés véleményével együtt terjesszék az
előterjesztést az októberi Képviselő -testületi ülésre.

Zatykó János: Módosító javaslatról kér szavazást.

- A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 7 nem szavazattal nem támogatja.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 7 nem szavazattal nem támogatja.

Győri István: Közműfejlesztési hozzájárulást az üzemeltető szedhet a saját rendszere
után. Komárom városa nem fogja üzemeltetni az almásfüzitői rendszert, így jogilag
hozzájárulást nem szedhet. Ha előkészítésre kerül az előterjesztés, akkor jogilag is
vizsgálják meg pontosan és fogalmazzák meg a működést.

170/2010.(VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Almásfüzitő Község Önkormányzata komáromi
szennyvíztisztítóra történő rácsatlakozására vonatkozó kérelme tárgyában
jelenleg nem kíván támogató döntést hozni.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Varga Zsolt osztályvezető
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4. Napirendi pont: Komárom parkolási problémáinak enyhítése városközponti
parkolók létesítésével.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve va n./

Zatykó János: 2009-ben a Műszaki Osztály megvizsgáltatta annak lehetőségét,
hogyan lehet csökkenteni a parkolási gondokat. Az 58 parkoló kialakítása 16 M Ft -ba
kerül.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Nem szeretnék ezt az előterjesztést megszavazni, me rt
egy olyan információ jutott birtokába, hogy a városrehabilitációs program projekt
aláírása 60 napon belül történik. Elég lesz akkor szavazni erről a dologról, amikor a
projektet lehet indítani.
A vis major alappal kapcsolatos döntésre visszautalva, ha m arad egy kis pénzük, ne
költsék azt el azonnal. Pályáznak a vis major alapra és közben 16 M Ft -ért parkolót
építenek.

Győri István: Mi a helyzet a József Attila – Kelemen László utcai parkoló helyzetével?
A Jókai téri parkolónál kisebb gondot jelent a m eglévő fák helyzete. Fiatal telepítésű,
ritka fasor található itt, mely Jókai téri szervi zút bal oldalán található. Itt is át lehet
helyezni fákat. Mi a helyzet a fákkal az önkormányzat épülete mögötti részen.
Nagyobb problémát jelentene ezeknek a fáknak a  kivágása és lebetonozott rész
kialakítása.

Varga Zsolt: A tervező megpróbálta az Alapy Gáspár teret út átalakítani, hogy a
lehető legkevesebb fát vágják ki.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó:  Komáromnak egyszer már volt egy parkolási
rendszere, mely csődöt mondott. Nagyon sok olyan kereskedő van, akinek a
munkájához szükséges a parkoló. A kereskedők véleményének kikérésére is
szükség lenne.

Zatykó János: Nem parkolási rendszerről van szó az előterjesztésben.

Győri István: Minden építkezésnél előírják, hogy mennyi parkolót kell kialakítani.
Amennyiben ezt a helyszínen nem lehet, akkor az építkezők pénzt fizetnek be az
önkormányzatnak, aki gondoskodik ezen parkolók megvalósításáról. A belvárosi
térségben az ott lakóknak is az a problémája, hogy kevés a pa rkoló. Az a lényeg,
hogy megfelelő létszámú parkoló álljon rendelkezésre. Szó sincs parkolási
rendszerről.
Az Alapy Gáspár téren is lehetetlen a parkolás napközben.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen, 6 nem, 1 tartózkodás
szavazattal nem támogatja.
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171/2010.(VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Komárom városközponti parkolók létesítése tárgyában
jelenleg nem kíván támogató döntést hozni.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
 Varga Zsolt osztályvezető

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a részvételt megköszöni, a
Képviselő-testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


